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RM.0002.4.2014 
 

 P R O T O K Ó Ł NR IV/14 
z sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku 

z dnia 30 grudnia 2014 r. 
 

IV sesja Rady Miejskiej w Kamieńsku VII kadencji odbyła się w sali posiedzeń Rady Miejskiej w 

Kamieńsku w godz. 9
00

 – 12
25

. 

Stan radnych 15. Obecnych na sesji 15 radnych.  
 

W załączeniu do protokołu – lista obecności radnych.                                              Załącznik Nr 1  

 

Na sesję zostali zaproszeni: Burmistrz Kamieńska Bogdan Pawłowski, Skarbnik Gminy – Maria 

Ozga, Sekretarz Gminy – Ryszard Kurman, Radca prawny – Edyta Szwed oraz media:             

„Co Nowego”, „Między stronami”,  NTL Radomsko. 

W załączeniu do protokołu – lista obecności gości zaproszonych.                           Załącznik Nr 2 

 

Na sesję zostali zaproszeni sołtysi z poszczególnych sołectw.                                  Załącznik Nr 3 

 

Proponowany porządek obrad: 
 

1.Otwarcie sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr I/14 z dnia 1 grudnia 2014 r. oraz protokołów: Nr II/14 i Nr III/14 

z dnia 5 grudnia 2014 r. 

4. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji stałych. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał i wniosków. Działalność Burmistrza 

między sesjami. 

6. Przyjęcie budżetu gminy na 2015 rok. 

7. Zatwierdzenie planu pracy Rady Miejskiej na 2015 rok. 

8. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2014; 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamieńsk na lata 2014-

2018; 

 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/503/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 7 

listopada 2014 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego na 

wyprzedzające finansowanie działań finansowych za środków pochodzących z budżetu 

Unii Europejskiej; 

 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Kamieńsku; 

 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Kamieńska; 

 w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIII/226/2004 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 28 

czerwca 2004 r. w sprawie przekazania sołectwu Pytowice budynku po byłej Szkole 

Podstawowej; 

 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na rok 2015. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie obrad. 

W załączeniu do protokołu - zawiadomienie o zwołaniu IV sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku z 

proponowanym porządkiem obrad.                                                                            Załącznik Nr 4 

 

p u n k t  1 

Otwarcie posiedzenia. 
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Otwarcia IV sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku VII kadencji dokonał Przewodniczący Rady 

Jarosław Kozik witając serdecznie radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności 

stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych jest 15, co sanowi to quorum, a więc Rada może 

obradować i podejmować uchwały.  

p u n k t  2 
 

Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

 

Radny D.Barański zgłosił wniosek: O dopisanie do punku dziewiątego wyrazu „wnioski”. Po 

zmianie punkt dziewiąty otrzymuje brzmienie: Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik zgłosił wniosek: O wprowadzenie do punktu „Podjęcie uchwał” 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety dla radnych Rady Miejskiej w Kamieńsku.  

 

Więcej wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski: 
 

1) O wprowadzenie do punktu Interpelacje i zapytania radnych wyrazu „wnioski”; 

Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem ww. wniosku głosowało 15 radnych. W wyniku 

głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

2) O wprowadzenie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety dla radnych Rady Miejskiej 

w Kamieńsku; 

Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem ww. wniosku głosowało 13 radnych, 1 radny głosował 

„przeciw”, 1 radny „wstrzymał się od głosu”. W wyniku głosowania wniosek został przyjęty. 

 
Po zmianie porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr I/14 z dnia 1 grudnia 2014 r. oraz protokołów: Nr II/14 i Nr 

III/14 z dnia 5 grudnia 2014 r. 

4. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji stałych. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał i wniosków. Działalność Burmistrza 

między sesjami. 

6. Przyjęcie budżetu gminy na 2015 rok. 

7. Zatwierdzenie planu pracy Rady Miejskiej na 2015 rok. 

8. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2014; 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamieńsk na lata 2014-

2018; 

 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/503/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 7 

listopada 2014 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego na 

wyprzedzające finansowanie działań finansowych za środków pochodzących z budżetu 

Unii Europejskiej; 

 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Kamieńsku; 

 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Kamieńska; 

 w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIII/226/2004 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 28 

czerwca 2004 r. w sprawie przekazania sołectwu Pytowice budynku po byłej Szkole 

Podstawowej; 

 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na rok 2015; 
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 w sprawie ustalenia wysokości diety dla radnych Rady Miejskiej w Kamieńsku 

9. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik przeszedł do punktu 3. porządku obrad. 
 

p u n k t  3 
 

Przyjęcie protokołu Nr I/14 z 1 grudnia 2014 r. oraz protokołów: Nr II/14 i Nr III/14             

z 5 grudnia 2014 r. 
 

1. Nie zgłoszono uwag do protokołu Nr I/14 z 1 grudnia 2014 r. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie przyjęcie ww. protokołu. Głosowało 15 

radnych. „Za” przyjęciem protokołu głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania protokół został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

2. Nie zgłoszono uwag do protokołu Nr II/14 z 5 grudnia 2014 r. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie przyjęcie ww. protokołu. Głosowało 15 

radnych. „Za” przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych, 1 radny „wstrzymał się od głosu”.      

W wyniku głosowania protokół został przyjęty. 

 

3. Nie zgłoszono uwag do protokołu Nr III/14 z 5 grudnia 2014 r. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie przyjęcie ww. protokołu. Głosowało 15 

radnych. „Za” przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych, 1 radny „wstrzymał się od głosu”.      

W wyniku głosowania protokół został przyjęty. 

 

W związku z wyczerpaniem punktu 3 Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 4. porządku 

obrad. 

p u n k t  4 
 

Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 

 

Sprawozdania z działalności poszczególnych Komisji w okresie od 08 listopada do 29 grudnia 

2014 r. kolejno zdali: 
 

1) Przewodniczący Komisji Planowania Budżetu i Finansów – Wojciech Tarnowski; 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 

 

2) Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Spraw Socjalnych – Alicja 

Grządzielska-Deska;  
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

3) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Stefan Górny; 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
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4) Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – Artur 

Wiewióra; 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

  

Radny F.Stępień zasugerował żeby Komisja zajęła się tematem, który wałkowany jest już od kilku 

lat, tj., sprawą parkowania samochodów tuż przy chodniku przed restauracją Prestiż, przez co 

wyjeżdżając od strony Gorzędowa w ogóle nie widać prawej strony i wyjazd przez to jest bardzo 

utrudniony. Dodał: „Druga sprawa to ta woda zbierająca się na moście... Myślę, że to jest też 

sprawa dla komisji bezpieczeństwa, bo tam się robi wielka kałuża i jest niekiedy ostre hamowanie 

jak dojeżdżają samochody do tej wody. Tam nie ma kanalizacji deszczowej, nie jest zrobione. Do 

starostwa jakiś wniosek złożyć żeby tym tematem może też się zajęli, bo to jest naprawdę 

niebezpiecznie.” 

 

Radny D.Barański dodał, żeby Komisja zajęła się też sprawą, którą zgłaszał już cztery lata temu, 

mianowicie przesunięciem przejścia dla pieszych na ulicy Szkolnej o 15 metrów dalej w kierunku 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych. 

 

Przewodniczący Rady, J.Kozik podkreślił, że Urząd zajmował się już tą sprawą niejednokrotnie i 

były wnioski wysyłane do Pana Broszkowskiego. W efekcie Pan Broszkowski zwołał komisję i 

komisja powiatowa uznała, że jest wszystko w porządku. Także Gmina Kamieńsk ma związane 

ręce, bo to jest droga powiatowa i obowiązują pewne procedury. Dodał: „Jestem takiego samego 

zdania jak Ty tylko są pewne przepisy prawa. My nie możemy tego zrobić samowolnie. Pisma były 

pisane, napiszemy jeszcze raz nie ma problemu. Są kroki wykonywane już od czterech lat, bo 

zgłaszasz to nie tylko Ty.” 

 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, A.Wiewióra wyjaśnił, że jeżeli chodzi o skrzyżowanie 

drogi krajowej z powiatową (a takie tutaj jest) to za całe oznakowanie w rejonie skrzyżowania 

odpowiada zarządca drogi wyższej kategorii, czyli Pan Szkup. W związku, z czym takie pisma 

należałoby skierować i do Pana Szkupa. Zaznaczył, że Komisja zajmie się na tą sprawą na 

najbliższym posiedzeniu. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

5) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Waldemar Wasiński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 

 

W związku z wyczerpaniem punktu 4. Przewodniczący Rady J.Kozik przeszedł do punktu 5. 

porządku obrad. 
 

p u n k t  5 

Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał i wniosków. Działalność Burmistrza między 

sesjami. 
 

Burmistrz Kamieńska p. Bogdan Pawłowski zdał sprawozdanie z działalności między I i IV sesją, 

w kolejności: 

1. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

2. Sprawozdanie z działalności burmistrza. 
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Ad. 1. 

Sprawozdanie z realizacji uchwał stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 

 

Ad. 2 

Burmistrz B.Pawłowski zaznaczył, że okres od ostatniej sesji nie jest długi, niemniej chciałby 

zwrócić uwagę na kilka rzeczy, które zaistniały. Dodał: „W tym okresie został zakończony I etap 

przebudowy (modernizacja) budynku OSP w Koźniewicach, który przez 10 lat będzie służyć 

mieszkańcom Koźniewic jako świetlica. Te pracy zostały wykonane w terminie, jakość tych prac 

jest dobra. Przypomnę, że była to inwestycja dotowana ze środków z Unii Europejskiej – 

mieliśmy duże dofinansowanie. Został też skończony remont świetlicy w Pytowicach – chodzi o 

dół budynku. Jest to dalsza część remontu, ponieważ trzy lata temu była robiona duża sala i 

budynek był ocieplany, natomiast teraz pozostałe pomieszczenia na parterze zostały 

wyremontowane. Też jest dofinansowanie ze środków unijnych.  

Rozpoczęła się budowa siłowni zewnętrznej między orlikiem a kortem tenisowym. To jest rzecz z 

dofinansowaniem środków unijnych. Termin wykonania mamy do wiosny. Myślę, że nie będzie z 

tym większych problemów. 

Był to okres świąteczny w związku, z czym uczestniczyłem w kilku spotkaniach 

wigilijnych w placówkach zwłaszcza oświatowych. Również na moje ręce, na ręce Pana 

Przewodniczącego, przyjęliśmy masę życzeń od różnych instytucji, które z nami współdziałają, 

innych samorządów, jeżeli chodzi o okres świąteczny i noworoczny. Myślę, że to jest dobry 

zwyczaj, że ma się dużo sąsiadów, z którymi się wymienia życzeniami, bo to też później się 

przekłada na współpracę między samorządami.” 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął punkt 5. porządku obrad i przeszedł do punktu 6.  
 

p u n k t  6 

Przyjęcie budżetu gminy na 2015 rok. 

 

Przewodniczący Rady, J.Kozik przypomniał, że uchwalenie budżetu wiąże się przestrzeganiem 

odpowiednich procedur, dlatego zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej z dnia 8 listopada 2010 r. 

dotyczącą procedury uchwalania budżetu Gminy Kamieńsk, budżet na rok 2015 zostanie 

uchwalony według następującego porządku: 

1) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

2) odczytanie opinii Komisji Rady dotyczących projektu uchwały budżetowej przy czym 

opinia Komisji Budżetowej przedstawiana jest jako ostatnia; 

3) przedstawienie projektu WPF i projektu uchwały budżetowej; 

4) dyskusja; 

5) głosowanie. 

Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji ww. porządku uchwalania budżetu. 

 

Ad.1)  

Wiceprzewodnicząca Rady R.Jurczyk kolejno odczytała: 
 

- Uchwałę Nr II/299/2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia  

   2 grudnia 2013 r. w sprawie opinii dotyczącej projektu budżetu Gminy Kamieńsk na 2015 rok;  

- Uchwałę Nr II/300/2014 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z  

   dnia 19 grudnia 2014 r. w sprawie opinii do projektu uchwały o wieloletniej prognozie  

   finansowej oraz możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetu Gminy Kamieńsk. 
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W załączeniu do protokołu – uchwały Składu Orzekającego RIO w Łodzi.           Załącznik Nr 11 

 

Ad.2) 

Przewodniczący Rady J.Kozik przedstawił opinie Komisji Rady w kolejności: 

- opinia Komisji Rewizyjnej; 

- opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Spraw Socjalnych; 

- opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska; 

- opinia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej; 

- opinia Komisji Planowania Budżetu i Finansów. 
 

W załączeniu do protokołu – ww. opinie.                                                                Załącznik Nr 12 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionych opinii 

 

Ad. 3) 

Skarbnik Gminy M.Ozga omówiła projekt uchwały oraz załączniki do uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2019 oraz w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Kamieńsk na rok 2015.   

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady R.Jurczyk odczytała projekty uchwał:  

- w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2019;  

- w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamieńsk na rok 2015. 

 

Ad. 4) 

Radny F.Stępień zapytał o kwotę 130 tysięcy na zakup nieruchomości, co to jest? 

 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że zawsze muszą być zabezpieczone takie środki, jeżeli np. zaistniała 

by potrzeba poszerzenia drogi, czy na jakieś odszkodowania.  

 

Burmistrz B.pawłwoski dodał: „Generalnie są takie plany chociażby przy budowie drogi 

pomiędzy ulicą Jana Nowaka a ulicą Wojska Polskiego. Tam mamy swoją działkę, ale też 

musimy dokupić od Wspólnoty Gruntowo Leśnej. I chociażby tutaj trzeba takie środki 

zabezpieczyć.” 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 5) 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2019. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem 

ww. projektu uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny „wstrzymał się od głosu”. W wyniku 

głosowania uchwała została przyjęta wymaganą większością głosów. 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IV/17/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

30.12.2014 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2019. 

 Załącznik Nr 13  
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Kamieńsk na rok 2015. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem ww. projektu 

uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny „wstrzymał się od głosu”. W wyniku głosowania uchwała 

została przyjęta wymaganą większością głosów. 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IV/18/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

30.12.2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamieńsk na rok 2015.        Załącznik Nr 14 

 

W związku z wyczerpaniem punktu 6. Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 7. porządku 

obrad . 
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p u n k t 7 
 

Zatwierdzenie planu pracy Rady Miejskiej na 2015 rok. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady R.Jurczyk zapoznała radnych z projektem uchwały w sprawie 

uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Kamieńsku na 2015 rok. 

 

Radny F.Stępień zgłosił wniosek, aby do każdego punktu „Interpelacje i zapytania radnych” 

dopisać wyraz „wnioski”. Po zmianie punkty te otrzymałyby brzmienie: „Wnioski, interpelacje i 

zapytania radnych”. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie ww. wniosek. Głosowało 15 radnych.  

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania wniosek został przyjęty 

jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

planu pracy Rady Miejskiej w Kamieńsku na 2015 rok. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem 

ww. projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IV/19/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

30.12.2014 r. w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Kamieńsku na 2015 rok. 

Załącznik Nr 15 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 7. i przeszedł do punktu 8. porządku obrad. 

 

p u n k t 8 

Podjęcie uchwał. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady R.Jurczyk zapoznała radnych z następującymi projektami uchwał: 

 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2014; 

 

Skarbnik Gminy M.Ozga omówiła przedstawiony projekt uchwały. Poprosiła żeby dokonać 

jeszcze zmiany w zapisie w paragrafie trzecim uchwały. Wyjaśniła, że pierwotnie było planowane 

wykonanie przyłącza wodociągowego na działce 51/2 obręb 7 w Kamieńsku (koło nowego 

parkingu z drugiej strony cmentarza) natomiast okazało się, że lepszym rozwiązaniem będzie 

budowa wodociągu tuż przy parkanie cmentarza, a to jest inny obręb – obręb 5 i działka nr 279. 

Dodała: „Chcielibyśmy jeszcze wprowadzić załącznik polegający na zmianie nazwy zadania jako 

ustęp pierwszy do paragrafu trzeciego w brzmieniu: §3.1. Zmienia się plan nakładów na 

inwestycje w 2014 roku, zgodnie z załącznikiem Nr 3 do niniejszej uchwały. Natomiast: Wydatki 

na programy i projekty realizowane ze środków pochodzących z funduszy strukturalnych i 

Funduszu Spójności – tutaj wprowadzilibyśmy to jako ustęp drugi i załącznik Nr 4.                     

W konsekwencji przesunęłaby się o jeden numeracja kolejnych załączników do uchwały.”  

Następnie Skarbnik Gminy omówiła zmiany w planie dochodów i wydatków przedstawione w 

załącznikach do uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionych informacji. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie zgłoszone zmiany. Głosowało 15 radnych. 

„Za” przyjęciem zmian głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania zmiany zostały przyjęte 

jednogłośnie. 
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Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na rok 2014 (ze zmianami). Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu 

uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty 

jednogłośnie. 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IV/20/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

30.12.2014 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2014.                             Załącznik Nr 16  

 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014-2018; 

 

Skarbnik Gminy M.Ozga omówiła ww. projekt uchwały oraz załączniki do uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Przewodniczący Rady J. Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamieńsk na lata 2014-2018. Głosowało 15 radnych. 

„Za” przyjęciem ww. projektu uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty wymaganą większością głosów.  
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IV/21/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

30.12.2014 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014-2018. 

Załącznik Nr 17  
  

 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/503/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 7 

listopada 2014r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego na 

wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu 

Unii Europejskiej; 

 

Skarbnik Gminy M.Ozga omówiła ww. projekt uchwały 

 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XLIX/503/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 7 listopada 2014r. w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie działań 

finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. Głosowało 15 radnych. 

„Za” przyjęciem ww. projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania projekt 

uchwały został przyjęty jednogłośnie.  
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IV/22/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

30.12.2014 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/503/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 7 

listopada 2014r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego na 

wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej.                                                                                                             Załącznik Nr 18 

 

 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Kamieńsku; 

 

Nie zgłoszono uwag do ww. projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Kamieńsku. Głosowało 15 radnych.               

„Za” przyjęciem ww. projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania projekt 

uchwały został przyjęty jednogłośnie.  
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W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IV/23/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

30.12.2014 r. w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w 

Kamieńsku.                                                                                                               Załącznik Nr 19 
 

 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Kamieńska; 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poinformował, że jako wnioskodawca tego projektu uchwały 

chciałby zmienić zawarte w nim kwoty w następujący sposób: 

1) wynagrodzenie zasadnicze – z kwoty 4500 zł (brutto) podnieść do kwoty 4.700 zł brutto  

         (maksymalny próg, jaki przewiduje ustawa o pracownikach samorządowych to kwota   

         6.900zł); 

2) dodatek funkcyjny – z kwoty 1.500 zł brutto podnieść na 1.860 zł brutto(próg maksymalny 

to kwota 1.900 zł). 

Natomiast pozostałe kwoty pozostawić bez zmian.  

Uzasadnił: „To wynagrodzenie było ustalane w 2006 roku (my je powieliliśmy w 2012 roku) 

także i Pan Burmistrz Turlejski, który sprawował władzę w latach 2002-2010 w 2006 roku dostał 

podwyżkę za przepracowane swoje cztery lata. Ja także występuję z takim wnioskiem...      

Kieruję się przede wszystkim tym, iż Pan Burmistrz Bogdan Pawłowski przez te cztery lata 

bardzo dobrze wykonywał swoją funkcję, sprawował ją godnie i sprawował ją uczciwie, na co 

wskazuje wynik wyborów w tym roku – uzyskał zaufanie wyborców i po raz drugi objął urząd 

burmistrza na kolejną kadencję. Po drugie; wszystkie wskaźniki (a ostatni, który jest jakby 

podsumowaniem tej czteroletniej kadencji) wskazują na to, iż gmina się rozwija, pozyskuje nowe 

fundusze – jest ranking przeprowadzony przez Dziennik Łódzki, który wskazuje, że Gmina 

Kamieńsk w ciągu ostatnich 4 lat, jeżeli chodzi o inwestycje i o rozwój ogólny, awansowała         

z miejsca 10. na miejsce 3. Po trzecie – po różnych konsultacjach (również z mieszkańcami) 

uważam, iż nie może być tak, że pracownicy, którzy wykonują swoje obowiązki dobrze, 

sumiennie i z pełnym zaangażowaniem, nie są w jakiś sposób nagradzani i doceniani. Za dobrą 

pracę należy się także dobra płaca. Dodam tylko, iż w przeciągu czterech lat średni wzrost 

wynagrodzenia pracowników Urzędu Miejskiego wyniósł 9%. Tu proponuję wzrost brutto 

8,84%.” 
 

Radny F.Stepień powiedział, że uważa, że ta suma, która była do tej pory jest wystarczająca, bo to 

jest służba i my podatnicy płacimy na tą służbę.  
 

Radny M.Kopcik zapytał, jaki był poprzednio zarobek burmistrza? 
 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że 9 tysięcy brutto, natomiast teraz gdyby uwzględnić te 

podwyżki to byłaby to kwota 9.796 zł brutto. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszone zmiany: 

1) O zmianę wynagrodzenia zasadniczego z kwoty 4500 zł na 4700 zł (brutto); 

Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem ww. zmiany głosowało 13 radnych, 1 radny głosował 

„przeciw”, 1 radny „wstrzymał się od głosu”. W wyniku głosowania zmiana została przyjęta. 

 

2) O zmianę dodatku funkcyjnego z kwoty 1500 zł na 1860 zł (brutto); 

Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem ww. zmiany głosowało 12 radnych, 1 radny głosował 

„przeciw”, 2 radnych „wstrzymało się od głosu”. W wyniku głosowania zmiana została przyjęta. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza Kamieńska(ze zmianami). Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem 
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ww. projektu uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny głosował „przeciw”, 1 radny „wstrzymał się 

od głosu”. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty wymaganą większością głosów. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IV/24/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

30.12.2014 r. w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Kamieńska.            Załącznik Nr 20  

 

 w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIII/226/2004 Rady Miejskiej w Kamieńsku z 

dnia 28 czerwca 2004r. w sprawie przekazania sołectwu Pytowice budynku po byłej 

Szkole Podstawowej; 

 

Burmistrz B.Pawłowski przedstawił ww. projekt uchwały. W trakcie omawiania wywiązała się 

dyskusja na temat przynależności świetlic, zasad ich funkcjonowania, kosztów utrzymania, itd. 
 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchylenia 

uchwały Nr XXIII/226/2004 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 28 czerwca 2004r. w sprawie 

przekazania sołectwu Pytowice budynku po byłej Szkole Podstawowej. Głosowało 15 radnych.               

„Za” przyjęciem ww. projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania projekt 

uchwały został przyjęty jednogłośnie.  
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IV/25/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

30.12.2014 r. w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIII/226/2004 Rady Miejskiej w Kamieńsku z 

dnia 28 czerwca 2004r. w sprawie przekazania sołectwu Pytowice budynku po byłej Szkole 

Podstawowej.                                                                                                           Załącznik Nr 21 

 

 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2015; 

 

Burmistrz B.Pawłowski zgłosił wniosek: „O wprowadzenie do Gminnego Programu 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych następujących zmian:  
 

1) na str. 9 w punkcie D. W Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Kamieńsku - ppkt a) zajęcia     

    sportowo-rekreacyjne(...)  zwiększyć liczbę godzin z dwóch godzin tygodniowo na cztery   

    godziny tygodniowo.  

    W konsekwencji ww. zmiany na str. 15 – gdzie są proponowane wydatki na wynagrodzenia   

    nauczycieli – z siedmiu godzin zmienić na dziewięć godzin. Natomiast kwotę  

    wynagrodzenia: 6.006 zł zostawić a wykreślić wyliczenie ile to jest tygodni, ile godzin, itd. 
 

2) na str. 15 do pozycji: 33.174 zł - pozostałe usługi(...) dopisać: „sprzętu sportowego” 
 

Uzasadnił: „Dyrektorzy innych szkół (szkół podstawowych i gimnazjum) składali 

zapotrzebowanie, jakie te zajęcia by widzieli w oparciu o poprzednie lata, natomiast Zespół Szkół 

Ponadgimnazjalnych takiej propozycji nie złożył. Tam zmniejszyła się ilość nauczycieli, która to 

prowadziła i wstępnie przymierzyłem dwie godziny tygodniowo. Po rozmowie z Panem, który 

tam te zajęcia prowadzi (w ZSP jest siłownia, która funkcjonuje i młodzież z tego korzysta)      

jest propozycja żeby zwiększyć o dwie godziny tygodniowo - na cztery. Siłownia została 

zakupiona trzy lata temu i ona funkcjonuje i są nowe pomysły żeby ona funkcjonowała, dlatego 

uważam, że należy przystać na to.” 
 

Radny D.Barański zapytał: czy jeżeli chodzi o zakup sprzętu sportowego to będzie dotyczyć to 

tylko szkół? 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że przede wszystkim szkół. Wyjaśnił, że jeżeli ktoś 

korzysta z dotacji na sprzęt sportowy – jak np. w przypadku klubów sportowych – to drugi raz nie 

można dotować.  
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Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie zgłoszone zmiany: 

1)  zwiększenie liczby godzin zajęć pozalekcyjnych w ZSP z dwóch na cztery godziny  

               tygodniowo i dokonanie zmian na str. 15 wynikających w konsekwencji ww. zmiany;  

Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem ww. zmiany głosowało 15 radnych. W wyniku 

głosowania zmiana została przyjęta jednogłośnie. 

 

2) o dopisanie do pozycji: 33.174 zł - pozostałe usługi(...) – str.15 – wyrazu: „sprzętu    

    sportowego” 

 Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem ww. zmiany głosowało 15 radnych. W wyniku 

głosowania zmiana została przyjęta jednogłośnie. 
 

Następnie Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2015(ze 

zmianami). Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem ww. projektu uchwały głosowało 15 

radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IV/26/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

30.12.2014 r. w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2015.                                                                                     Załącznik Nr 22 

 

 w sprawie ustalenia wysokości diety dla radnych Rady Miejskiej w Kamieńsku; 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik omówił ww. projekt uchwały. 
 

Radny F.Stepień powiedział, że uważa, że diety radnych, które były poprzednio są wystarczające 

jako rekompensata w pracy. Dodał, że jeżeli już Rada tak koniecznie chce podnieść diety radnym 

to proponuje obniżyć przewodniczącemu i wiceprzewodniczącemu rady i zrekompensować 

radnym. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości diety dla radnych Rady Miejskiej w Kamieńsku. Głosowało 15 radnych. „Za” 

przyjęciem ww. projektu uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny głosował „przeciw”, 1 radny 

„wstrzymał się od głosu”. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty wymaganą 

większością głosów.  

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IV/27/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

30.12.2014 r. w sprawie ustalenia wysokości diety dla radnych Rady Miejskiej w Kamieńsku. 

Załącznik Nr 23 
 

W związku z wyczerpaniem projektów uchwał Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął punkt 8.      

i  ogłosił 10 minut przerwy. 

Po przerwie (w godz. 11
20

-11
30

) Przewodniczący Rady wznowił obrady i przeszedł do punktu 9. 

porządku obrad. 
 

p u n k t  9 
 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny M.Kopcik zaznaczył, że ma dwa pytania; pierwsze – dotyczy sesji, w której było 

zaprzysiężenie Burmistrza Kamieńska i nie byli zaproszeni sołtysi... Dlaczego? – I drugie –  na             
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Na jakiej podstawie są czytane anonimy na komisjach? Wyjaśnił, że na posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej został odczytany przez Pana przewodniczącego komisji mail niepodpisany z imienia i 

nazwiska i na jakiej podstawie został on odczytany? 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poprosił Panią prawnik o opinię zarówno w kwestii sesji, na którą 

nie zostali zaproszeni sołtysi jak i drugiego pytania dotyczącego maili wpływających za 

pośrednictwem biura podawczego (sekretariatu) do biura Rady Miejskiej. 

 

Radca prawny E.Szwed wyjaśniła, że jeżeli chodzi o sesję, na której odbyło się zaprzysiężenie 

burmistrza to sesja została zwołana przez Komisarza Wyborczego w Piotrkowie Trybunalskim, 

który określał jak wygląda sesja i niestety nie przewidywał wypłat diet sołtysom. W związku z 

powyższym sołtysi – jako organ gminy – nie byli zaproszeni. Nie zmienia to jednak faktu, że sołtys 

jako mieszkaniec mógł przyjść na sesję i zobaczyć, bo informacja o sesji była opublikowana w 

internecie na stronie Kamieńska oraz na tablicy ogłoszeń.  

Radca prawny dodała, że jeżeli chodzi o pytanie dotyczące anonimów to nie zna sprawy, nie wie, 

co było przedmiotem obrad komisji. Generalnie zasada jest taka, że anonimy pozostawia się bez 

rozpatrzenia aczkolwiek np. wniosek o informację publiczną może być też przesłany mailem, nie 

jest podpisany, a jest do rozpatrzenia. Także to wszystko zależy też od charakteru pisma. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej W.Wasińskiego     

o udzielenie informacji w tej kwestii. 

 

Radny W.Wasiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował, że tradycyjnie według 

porządku obrad Komisji są sprawy bieżące i zapoznanie się z materiałami, które wpłynęły do biura 

Rady. W tym punkcie Komisja zapoznała się z pismem przesłanym mailem do sekretarza, który 

przesłał do biura Rady jako informacja dla radnych. Dodał: „I ja tą informację odczytałem. I to 

tyle. Nie było dyskusji w ogóle na ten temat, nie było debat. Było to tylko do informacji członków 

komisji.” 

 

Radca prawny E.Szwed zaznaczyła, że z tego, co tutaj powiedział Pan radny to Komisja została 

tylko zapoznana, że taki dokument wpłynął i dokument ten został pozostawiony bez rozpoznania. 

Podkreśliła, że zapoznać z treścią pisma a rozpoznawać pismo to są dwie różne rzeczy, także 

uważa, że wszystko odbyło się poprawnie. 

 

Następnie głos zabrała radna A.Grządzielska-Deska i zaznaczyła, że ma trzy sprawy – pierwsza 

dotyczy namalowania przejścia dla pieszych (pasów) przy Publicznym Przedszkolu w Kamieńsku. 

Wyjaśniła, że w przedszkolu mają miejsce „pogadanki” z policją na temat bezpieczeństwa, na 

temat przechodzenia po pasach, natomiast tych pasów nie ma. Podkreśliła, że jeżeli chcemy uczyć 

dzieci przechodzenia po pasach to należałoby najpierw je namalować. Druga kwestia – to sprawa 

utwardzenia drogi polnej równoległej do ulicy Głowackiego od strony północnej. 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że jeżeli chodzi o drogę to zna sprawę i będzie załatwiona, ale na 

razie stoi woda i jest mróz. Natomiast, co do przejścia dla pieszych to nie ma problemu, na wiosnę 

takie pasy można uzupełnić tam gdzie ich nie ma, a tam gdzie już są słabo widoczne to odnowić. 

 

Radna A.Grządzielska-Deska dodała, że trzecia sprawa, o którą chciała zapytać to budynek przy 

ulicy Głowackiego - dawny komisariat policji... Na piętrze są mieszkania natomiast na dole jest 

pomieszczenie niewykorzystane. Czy są jakieś plany zagospodarowania tego pomieszczenia? 

 

Burmistrz, B.Pawłowski odpowiedział, że były plany wynajęcia na działalność gospodarczą, ale 

tam nie ma parkingu i to też jest problem. Dodał: „Interesowały się osoby, między innymi ze dwa 

lata temu były przymiarki do jakieś poradni rehabilitacji, natomiast na tą chwilę czekamy. To jest 
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pomieszczenie, które nie wymaga remontu (remontu wymagał dach i tynki wewnętrzne na górze i 

to zostało zrobione). Myślę, że remont wewnętrzny tego pomieszczenia byłby w momencie, kiedy 

by ktoś był zainteresowany wynajmem tego.” 

 
W dalszej kolejności w kwestii zapytań i interpelacji głos zabrali radni: Pan Dariusz Barański i Pan Artur 
Wiewióra. 

Radny D.Barański zapytał, co z oświetleniem na ulicę Podchojny w Gorzędowie? Dodał, że 

mieszkańcy zgłaszają, że lampy zostały zamontowane nie w tych miejscach, co zgłaszali żeby były 

zamontowane, bo chodziło im o lampy tutaj blisko przy pierwszym zakręcie a nie przy lesie.  

 

Burmistrz, B.Pawłowski wyjaśnił, że jest pewien proces inwestycyjny, który zaczyna się od 

pomysłu, znalezienia środków w budżecie, zrobienia projektu, realizację projektu i później 

sprawdzenia czy to zostało dobrze wykonane zgodnie z projektem. W tym przypadku to, co było 

zaprojektowane zostało zrobione. Dodał, że jeszcze raz przyjrzy się tej sprawie, natomiast tu 

generalna zasada była taka, że jeżeli są tworzone nowe punkty oświetleniowe to tam gdzie są 

budynki. 

 

Radny D.Barański zapytał również o dalszą część kanalizacji na ulicy Armii Krajowej w 

Gorzędowie: czy jest tam taka możliwość? i czy zostaną zamontowane progi zwalniające na ulicy 

3-go Maja w Gorzędowie? 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że jeżeli chodzi o kanalizację to musiałby pojechać w teren  

i to zobaczyć, bo trudno tak z pamięci powiedzieć, nie pamięta w tej chwili. Natomiast, co do 

progów zwalniających to osoby, które składały pismo o te progi miały wskazać miejsce gdzie mają 

być i do chwili obecnej takiej informacji nie przedstawiły. 

 

Radny A.Wiewióra zapytał o odbiór popiołu od mieszkańców, ponieważ w przekazanej 

mieszkańcom informacji dotyczącej odbioru śmieci nie ma wzmianki na temat popiołu. 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że na tą chwilę popiół sypiemy do koszy (oczywiście, gdy 

jest zimny). Wyjaśnił, że obecnie przetarg na odbiór odpadów w Gminie Kamieńsk wygrała inna 

firma (nie ta, która zajmowała się odbiorem odpadów dotychczas) i ta firma ma troszeczkę inne 

zasady. Te śmieci mogą być mieszane. Poprzednio firma prosiła, że jeżeli ktoś chciałby popiół 

oddawać w oddzielnych workach to nie było problemu i te worki były dostarczane. Natomiast ta 

firma mówi, że jej to nie robi różnicy można ten popiół sypać do koszy. Jeżeli firma by zmieniła 

zdanie to ewentualnie taką działalność typu rozdawania worków i zbierania tego mogliby podjąć. 

 

Radny F.Stępień zapytał czy odpłatność za kosze będzie taka sama? 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że jeżeli mówimy o dzierżawie za kosze to nic się nie zmieniło, 

cena jest taka sama. Natomiast, jeżeli chodzi o odbiór to teraz trzeba będzie to przekalkulować. 

Dodał: „Cena usługi sporo wzrosła i trzeba teraz to skalkulować i szukać pieniędzy w budżecie i 

niestety może być tak, że padnie propozycja zwiększenia opłat za śmieci... Te ceny są wyższe we 

wszystkich gminach. Ja nie spotkałem jeszcze gminy w naszym rejonie żeby były te ceny tańsze. 

Są droższe od 40 nawet do 100 procent.” 
W następstwie wywiązała się dyskusja w trakcie, której radni podnosili kwestie odbioru odpadów przez 
Samorządowy Zakład Gospodarki Komunalnej w Kamieńsku.  
Ponadto zaproponowali żeby nie podnosić opłat za odbiór śmieci tylko różnicę w cenie pokryć z 
budżetu gminy. 
Burmistrz B.Pawłowski wspólnie z radcą prawnym, p. E.Szwed wyjaśniali, że odbiór odpadów przez 
Samorządowy Zakład Gospodarki Komunalnej w Kamieńsku obecnie jest niemożliwy, pomimo że 
Zakład posiada samochód do odbioru odpadów, ponieważ zmieniła się ustawa, weszły w życie nowe 
przepisy, które uniemożliwiają takim zakładom jak nasz wykonywanie takich usług. 



 14 

 
Ponadto Pani prawnik podkreśliła, że jeżeli chodzi o kwestię dopłaty przez gminę to generalnie gmina 
nie powinna dokładać do odbioru odpadów od mieszkańców - to powinno się bilansować. Dodała, że 
Gmina Lgota Wielka niestety już podniosła stawki. 
 

Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął punkt 9. porządku obrad i przeszedł do punktu 10. 

 

p u n k t  10 

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik z okazji zbliżającego się Nowego Roku 2015 złożył wszystkim 

życzenia przede wszystkim zdrowia, pomyślności w życiu zawodowym i rodzinnym oraz 

pomyślności w pracy jako radnych. Dodał, że ma nadzieję, że spotkania radnych pomimo różnicy 

zdań w pewnych kwestiach będą nadal tak miłe tak przyjemne i owocne, bo to jest wartością 

największą tej Rady.  

 

Burmistrz B.Pawłowski przyłączył się do życzeń Pana Przewodniczącego życząc wszystkiego 

najlepszego na nadchodzący rok. Dodał: „Korzystając z okazji chciałem zaapelować do radnych, 

do sołtysów, chcę zaprosić wszystkich do współpracy. Jeżeli są jakieś problemy, jeżeli są jakieś 

rzeczy, które Was zastanawiają, rażą, czy chcielibyście zmienić to zapraszam do zgłaszania nie 

tylko na sesjach czy komisjach, ale do zgłaszania tego na bieżąco. Ja ze swojej strony deklaruję, że 

będziemy starać się działać na rzecz przede wszystkim mieszkańców... Także chciałbym żebyśmy 

wspólnie tu działali i żebyśmy byli dumni z tego, co robimy.”  

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 10. i przeszedł do punktu 11. porządku obrad. 

 

p u n k t  11 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Kozik podziękował radnym i zaproszonym gościom za przybycie 

i udział w sesji. Zakończył obrady wypowiadając formułę: „zamykam IV Sesję Rady Miejskiej w 

Kamieńsku VII kadencji.” 

 

 

Protokołowała: 

 

Halina Bąkowicz  
 

 


